
Møtereferat styremøte  
FONNES BYGDELAG 

Sted: PSW lokaler 
 
Dato: 23.04.2024 kl. 18:00 
Deltakarar: Hege Ramsland, Monica Fonnes, Arild Tresvik, Helge Nyheim, Lisa Maria 
Kopperdal, og Øystein Austrheim 
 
Kopi: Harald Sognnes og Ida Gullaksen Fonnes 
 
Referent: Øystein Austrheim   
 
Saksliste:  
Saker 

1. Godkjenning av referat fra forrige møte 
2. Konstituering etter årsmøtet 
3. Økonomistatus 
4. Status på strandpromenaden i Nordre Fonnesvågen 
5. Badstu i Ervika 

1. Søknadsprosessen 
2. Hvordan er dette gjennomførbart 
3. Skal FB bidra og med evt kva ? 

6. Dugnad i Årvika og stiane i mai 
7. Eventuelt   

 

Referat :  

Møtet startet med å spesielt ønske Lisa Maria Kopperdal velkommen som ny 
vararepresentant i styret samt orientere henne om organisering av laget og lagets aktiviteter 
og årshjul. 

1. Referat frå forrige møte 
Referatet frå møtet 04.03.24  ble gjennomgått og godkjent. 
 

2. Konstituering etter årsmøtet 
a. Monica ble valgt til regneskapsfører 
b. Øystein ble valt til referent 

 
3. Økonomistatus 

a. Saldo på kontoer pr d.d. Fonnes bygdelag og Fonnesdagen Samlet saldo på kr.  
490.000.- 

b. Det er vantet relativt store utgifter til flytebryggeprosjekt. Søknadsprosess med ca 
60.000.- og ca.150.000.- i montering.  

c. Det forventes inntekter frå kommuen for inndekning av utgifter til søkeprosess 
flytebrygga samt kommunalt tilskot på kr.150.000.- for innkjøp av brygge 
 

4. Status på strandpromenaden i Nordre Fonnesvågen 



a. Leiar orienterte om grunneiermøtet som ble avholdt i Kilstraumen 15 april. Det er 
sendt ut eget referat fra dette møtet. Møtet var positivt, og alle fremmøtte 
grunneiere var positive til å gå videre med prosjektet. Det gjenstår midlertidig å 
få snakket med de øvrige grunneierne. 
Prosessen videre er å få signert avtale med grunneiere som gir rett til å starte opp 
planarbeidet samt søke om midler til inndekking av denne fasen. Arbeidsgruppen 
jobber videre med prosjektet i samarbeid med kommunen(som forøvrig er svært 
positiv til å få dette realisert) 
 

5. Badstu i Ervika 
a. Sosialgruppen overtar videre arbeid med dette prosjektet. Lisa Maria blir nytt 

medlem i denne gruppen.  
b. Oppgaver som gruppen må se å¨og komme med forslag til løsning på er følgende: 

i. Kostnad for innkjøp av modul og montering 
ii. Kailaget er positiv til at det plasseres i Ervika, men det må teableres 

avtale og plassering, leie, strøm osv. 
iii. Praktisk løsning med APP. Pris og bruk. 
iv. Muligheter for vann til kaien, er dette i samarbeid med kailaget. Arild 

sjekker tilkoblingsmuligheter 
v. Hvordan kan dusj og omkledning løses  

vi. Ettersynsløsning  
vii. Søknad om midler diverse plasser 

viii. Søknad til kommunen om løyve til plassering 
ix. Det må lages en komplett saksbehandling for prosjektet inkl praktiske 

løsninger som legges frem for styret i FB  
x.  

 

c.  
 

6. Dugnad i Årvika og stiane i mai 
a. Det planelgges med dugnad tirsdag 4 juni 
b. Aktiviteter 

i. Bålbygging 
ii. Rydde strand 

iii. Rydde stiane for busk og kratt 
c. Monica snakker med Arve Fonnes om ting til bålet. 
d. Hege lager plakat til Facebook 

 
7. Eventuelt  elektronisk søknad om  Det legges opp til ulike billett alternativ med kun mat 

eller kun konsert eller «all incl». Konserten er slutt kl.23:00 
i. Lørdag som tidligere år blir gjennomført med variert program 

ii. Søndag med gudsteneste på Fonneskaien 
b. Teltavtale 

i. Teltene som kommunen eier er montert ved Idrettshallen. Fonnes 
bygdelag er positiv til å overta teltene. Teltene er svært slitt og 
mangelfullt rengjort, i tillegg mangler mye deler.  
Austrheim kommune skal gå i dialog med Bøvågen service for å få rettet 
opp i mangler. 



ii. Teltene skal demonteres før 1 mai og Fonnes bygdelag jobber med å finne 
løsning på lagring av dukene innendørs. Stålet planlegges lagret utendørs.  

iii. Austrheim kommune har åpnet elektronisk søknad om kulturmidler. 
Øystein tar ansvar for å søke. 

 

Møtet slutt 20:00       

 
    


